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ZAPISN1K

Zapisni€ar: Karmen Ljaljic

Tomislav Dzelalija: Pozdravljam nazodne.

Prelazimo na potvrdu zapisnika sa 21. sjednice Gradskog vijeda Grada DmiSa.
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Utvrdujem da je na 21. sjednici Gradskog vijeca od ukupno 14 vijednika nazodno 12 
vijednika te da postoji kvorum za valjano odludivanje.

sa 21. sjednice Gradskog vijeda Grada DmiSa, odrZane dana S.listopada 2024. godine, 
u velikoj gradskoj vijednici, s podetkom u 19,00 sati.

KLASA: 024-01/24-01/1
URBROJ: 2182-6-24-3
Dmi§, S.listopada 2024. godine

12 (dvanaest) glasova ZA 
Jednoglasno 

PRIHVA^EN

REPUBLIKA HRVATSKA 
SlBENSKO-KNINSKA ZUPANI.IA 

®
GRAD DRNIS 

GRADSKO VIJEtE

Zapisnik sa 21. sjednice Gradskog vijeda je usvojen sa

Nazocni clanovi vijeda:
Tomislav Dzelalija. Ante Pleadin, Dragan Radeljak, Zrinka VukuSid, Petar Abramac. 

Ana Mrden, Marin BariSid, Antonija Vatavuk. Vlatka Duilo. Bosiljka Janjid, Ivica Kosor, 
Jo§ko Nedoklan (12).

. Odsutni:
Ante Galid, Andelka BariSid.
Ostali nazodni:
Josip Begonja, Marija Lovric. Niveska Vlaid, Davor Cupid. Davor Gaurina, Marinko 

Sindilj, Josip Galid.
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Vijecnicka pitanja:
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Vlatka Duilo: Pozdravljam sve kolegice i kolege vijecnike, gospodina 
gradonacelnika, predsjednika gradskog vijeca i sve ostale prisutne. Imam 2 ako moze 
predsjednide gradskog vijeca i 3 pitanja trece pitanje, ja bih vas molila.
Imam 2 ako moze predsjednice gradskog vijeca i 3 pitanja trece pitanje, ja bih vas molila. 
Sibensko kninska zupanija, prvo pitanje od 1.10.2024. godine krenula sajavnim linijskim 
prijevozom, istovremeno upravo taj dan smo imali situaciju da su ucenici s Miljevackih sela 
koji idu u Srednju skolu Dmi§, kao i stanovnci s podrudja tih sela nisu dovezeni u Dmis. Moje 
pitanje glasi dali cijeli nas prostor, tj. dali su sva podrucja pokrivena tim linijskim prijevozom. 
Posebno me zanima u novim okolnostima sto je s linijom Dmis-Split i natrag, koja je vazna za 
gradane Grada Dmisa, ali i za susjednu Opcinu Ruzic. A u konadnici mi izdvajamo znacajna 
sredstva iz proracuna za prometovanje te linije vec godinama. Vjerojatno i od ranije govorio 
je o potrebi izgradnje nase zaobilaznice.
Znamo da su hrvatske ceste u plan nabave uvrstile za ovu godinu izgradnju druge i trece faze. 
Javni poziv je objavljen sredinom ozujka ove godine, ali nemamo nikakvu informaciju sto je s 
tim nad javnim pozivom jer je otvaranje ponuda bilo odgodeno u nekoliko navrata i trece 
pitanje vezano je uz proces pripajanja naseg vodoopskrbnog poduzeca rad sa komunalnim 
drustvom, vodovod i odvodnja Sibenik. Zanimaju me uvjeti i rokovi tog pripajanja, kao i 
sadrzaj ugovora o pripajanju ako nacrt ugovora postoji. Hvala, lijepo.

Josip Begonja: Zahvaljujem predsjednice, postovane dame i gospodo. Ova 3 pitanja 
je skoro cijela sjednica danaSnja s obzirom na tezinu i obim. Ali krenimo redom, da javni 
linijski prijevoz, kao sto ste rekli koji ide u organizaciji nase zupanije, je krenuo formalno i 
sluzbeno od 01.10.2024. godine.
No da bi bilo, malo vam vama i nasim slusateljima jasnije kako je taj cijeli hodogram isao 
dakle 2022. godine, je neka vrsta nacrta tog javnog linijskog prijevoza na kojoj sve jedinice 
lokalne samouprave s podrucja Sibensko kninske zupanije davali nekakve svoje sugestije, 
primjedbe kako bi zapravo to sve skupa trebalo ici. Izmedu ostalog, obzirom da vas zanima da 
li je pokrivenu cijelu nase podrucje? Nije. Nisu pokriveni Miljevci kad govorimo 6 relacijama 
s podrucja Miljevackih sela prema Dmisu nisu pokrivene Kridke, i nije rjeseno pitanje kako 
od Dmisa do Splita. Obrazlozenje kako od Dmisa do Splita uglavnom je bilo od strane 
Zupana i njegovoga zamjenika, da je to meduzupanijska linija i da nije moguce imati dok 
Grad Split ne donese svoj projekt i program javnog linijskog prijevoza, ovo je taj dokumet, 
nedavno, ja sad tocno ne znam kad, ali mislim da je nedavno usvojen na strani zupanijske 
skupstine u kojem ono sto smo mi predlagali nije usvojeno. Pa cu Vam ja izmedu ostalog 
samo ukratko kazati. Postoje linije, kad govorimo o meduzupanijskim linijama direktno 
Knin-Zadar, postoji linija Murter-Zadar, da sad to sve skupa ne nabrajam, ali linija Dmis-Split 
ne postoji. Mi smo imali, i ja cu bit Slobodan proditat vam zapisnik sa sastanka koji je bio 24 
rujna u Prometu Split. Izmedu ostalog i zbog razloga sto smo dobili privremeni obracun za 
NFU neto financisjki ucinak raspodjele troskova linije po modelu 70/30, 70%jedinice lokalne 
samouprave, 30% putnici. Da bi Vi, ili slusatelji nasi bilo Vam jasnije mi mjesecno do sada 
smo placali 1.750,00 €, sufinacirali linije prema Splitu, Opcina Ruzic nesto manje od 3.000.00 
€ po ovom njihovom modelu mi za pola godine trebamo platiti 41.447,00 € odnosno godisnje 
82.000,00 €,susjedna opcina mislim da su preko 120.000,00 €. S obzirom da to nije u 
mogucnosti ispostovati s nase strane, nije u mogucnosti jos manje sa strane Opcine Ruzic na 
ovom sastanku na kojem je osim mene i nadelnika Opcine Ruzic gospodina Durdova, bio jos 
dozupan Ognjen i bio je njihov savjetnik za promet u zupaniji Zvonimir Strkalj, te ispred 
grada Dmisa procelnik gospodin Sime Cigic. S druge strane je predsjednik uprave gospodin 
Sapunar sa svim svojim strudnim suradnicima. Na tom sastanku ja cu procitati doslovno, ja
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sam kazao sljedece Gradonadelnik DmiSa konstatira da Grad Dmis ne moze nastaviti 
realizaciju ugovora prema trenutnim obvezama i zatrazio je da se iznade altemativno ijeSenje, 
bilo kroz znadajno smanjenje polazaka postojece linije broj 80 npr. 3 do 4 polaska u svakom 
pravcu. bilo kroz uspostavu linije do Splita u okviru mreze javnog linijskog prijevoza 
Sibensko-kninske zupanije ili kroz uspostavu zupanijske od DmiSa do granice sa Splitsko- 
dalmatinskom Zupanijom i presjedanjem putnika u Prometove autobuse dalje do Splita. U tom 
smislu zatrazio je od strudnih sluZbi Prometa izraCun troSka za ta 3,4 polaska od i do DmiSa. 
Nadelnik Opdine Ruzid je istaknuo da njima nije prihvatljivo smanjenje broja polazaka, te 
rekao da bi za Opdinu Ruzid bilo uspostava zupanijske linije do Splita sa vecim brojem 
polazaka ili uspostava linije do Crivaca sa sadaSnjim brojem polazaka uz presjedanje putnika 
u Crivacu. Zamjenik zupana upozorio je kako bi eventualna linija DmiS-Split, koja bi 
funkcionirala u okviru mreze linija javnog prijevoza putnika Sibensko-kninske Zupanije, zbog 
velike udaljenosti i relativno malog broja putnika bila preskupa. Direktor i strudne sluzbe 
prometa u svezi iznesenih prijedloga za skracivanje linija do Crivaca, izrazili su rezerviranost 
kako po pitanju zakonskih propisa i tehnidkih mogudnosti skradivanja linija, tako i po pitanju 
stava drugih suvlasnika i korisnika predmetne linije. Mi do kraja desetog mjeseca ostaje stanje 
kako je jer je to poslije u zakljudcima tako i§lo. DoZupan Vukmirovid je rekao da de oni 
napraviti kalkulaciju §to bi znadilo da u okviru mreZe javnog linijskog prijevoza od DmiSa do 
Splita idu autobusi bez prava napuStanjem na§e Zupanije ukrcaja putnika prema Splitu, 
odnosno iz Splita koji bi se vozili do granica Splitsko-dalmatinske Zupanije. Druga opcija s 
obzirom da naselje Crivac nema nikakvih mogudnosti da se autobusi okredu, dogovoreno je s 
prometom toj drugoj opciji da bi se zapravo vozilo do Kljaka i u Kljacima bi se autobus 
okretao. Ja i dalje mislim da je s aspekta vremenskih nepogoda za putnike bolje da imamo 
manje linija, ali imamo direktne linije. Naravno u toj situaciji mi bi nastavili sufinancirati 
promet Split, ali ne u ovom obimu i ne u ovom iznosu kad imamo 6 linija u jednom pravcu 7 
u drugom 7 iz Splita. To je ono §to je moje miSljenje. Medutim, promet Split traZi da se mi 
usuglasimo sa Opdinom RuZid a njima duli ste stav njihovog nacelnika je 3 od 4 linije malo. 
Koje de konadno ijeSenje biti po ovom pitanju? Tesko mi je kazati jer cekamo i stav Zupanije 
§to ona po tom pitanju misli. Ja sam u zadnjih 2,3 dana pa i danas dobio putem e-maila 
roditelja koji izrazio svoje nezadovoljstvo ne u smislu broja linija nego voznog reda, ako 
uzmemo u obzir da Kridke i Miljevci nisu pokriveni. Dogovoreno je da se prati situacija kroz 
10. i 11. mjesec i da onda ne samo Dmi§ i RuZid nego i druge lokalne jedinice s na§e Zupanije 
damo svoje primjedbe na postojedi reZim prijevoza, javnim linijskim prijevozom ili u smislu 
broja linija ili u smislu pravaca ili u smislu voznog reda. Sto se tide ove todke dnevnog reda, 
odnosno va§eg pitanja, drugo pitanje koje se odnosi na obilaznicu ja vam ne mogu govoriti jer 
mi nismo niti naruditelji. Nismo stranka u postupku, samo znam da su se konadno otvorile 
prispjele ponude da ih ima 4 za glede obilaznice da su 3 u okviru procijenjenih vrijednosti. 
Ono §to je od strane naruditelja hrvatskih cesta u obvezi je da u roku 30 dana pregleda tu 
prijavnu dokumentaciju koju su ovi ponuditelji dali da onda donese odluku na koju se drugi 
imaju pravo zaliti. Ako to sve hipotetski bude kako treba, dakle bez Zalbe i bez nekih drugih 
vanrednih okolnosti, ja odekujem u ovoj godini da bi se mogao ugovor potpisati za izvodenje 
radova. Vidio sam u elektronskom oglasniku da su hrvatske ceste raspisale javni poziv za 
podnoSenje prijava za strudni nadzor koji je procjenjen bez PDV-a na 1,6 milijuna eura, §to 
nije mali iznos, tako da smatram da od ovog se projekta nede odustati jer da su imali namjeru 
vjerovatno bi dosad vec poniStili postupak javne nabave. Sto se tide spajanja na§eg 
komunalnog drugtva Rad, drago mi je da je ovdje i direktor gospodin Jakelid. Jo§ od vremena 
kad je direktor vodovoda i odvodnje Sibenik bio gospodin Martinovid, mislim da je to bilo 
prije nekih godinu dana, moZda i malo vi§e. Mi smo imali jedan sastanak na ovu temu, iza 
toga smo imali dva sastanka u DmiSu i zadnji kojeg smo imali bio je pro§li tjedan u Zagrebu s 
hrvatskim vodama gdje su bili predstavnici ministarstva zaStite okoliSa, hrvatskih voda. Prije
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nego sto kazem svoj stav, dopustite da vas samo kratko upoznam. Dakle, temeljem zakona o 
vodnim uslugama vlada je donijela uredbu o usluznim podrucjima. U toj uredbi koji ima 41 
usluzno podrucje samo za informaciju da je prije 7,8 godina bilo 23 ili 24, a onda se to nekako 
razvladilo. Iz kojih razloga? Ne zelim sad tu govoriti. 32 usluzno podrucje obuhvaca sve 
gradove i opcine u Sibensko-kninskoj zupaniji uz te gradove i opcine i dio opcina koji 
pripadaju zadarskoj, dio opcina koji pripadaju Splitsko-dalmatinskoj zupaniji. Moj stav, a reci 
cu vam i zasto je takav, je taj da u ovu pricu ne bi trebali ici kao guske u magli, Sto bi rekli da 
malo parafraziram zasto? Grad Knin naime, u cijeloj nasoj zupaniji postoje dvije tvrtke, 
odnosno tri koje se zapravo have vodoopskrbom uz vodovod i odvodnju. Grad Knin i kninsko 
komunalno drustvo su pokrenuli nekakve sudske procese oko osnovanosti i utemeljenosti da 
se dode do ovoga spajanja. Ako uzmemo, a vi gdo Duilo mozda znate vise detalja od mene 
svjedoci bili vremena kada je vezano za prociscivac otpadnih voda bio zajednicki pocetku 
projekt grada Knina. Nas projekt je zavrsen 2018. godine nakon probnog rada u redovnom 
raduje prociscivac otpadnih voda, navodno ja ne mogu tvrditi daje to tako u Kninu 
prodiscivac, to nevalja teren ne valja ovo ne valja ono, ali na§i gradani placaju naknadu za 
prociscavanje otpadnih voda za rad prociscivaca. U Kninu se isto to prodiscava bez obzira sto 
ovaj tone, ali gradani to ne placaju. Dokad ce to tako biti ja ne znam, ali ponukan nekim 
iskustvom krenulo se sa 23, 24 vodoopskrbna podrucja doslo se na cetrdeset i jedno. Bojim se 
da moglo se desiti da bude i 42, pa sam kazao i sad na ovom sastanku kad smo bili ja i 
direktor, mi nacelno nemamo niSta protiv da idem© u to poziranje. Svoj stav ce donijeti 
gradsko vijece i skupstina trgovackog drustva. Ali moje je misljenje da trebamo ici u paketu 
kao sto je u clanku 34. navedeno. I u ovom roku koji je tu zakonu navedem, oni su predlozili 
to sam vec komunicirao sa predsjednikom gradskoga vijeca da bi trebalo odrzati tematsku 
sjednicu Gradskog vijeca na kojem bi dosli predstavnici Hrvatskih voda i ministarstva, uz 
predstavnika vodovoda i odvodnje Sibenik da oni kazu koje mogu biti sve posljedice ako se 
taj proces spajanja ne realizira. Puno puta u zivotu, ne samo radeci ovaj posao bio sam u 
situaciji da vam netko nudi mrkvu, ali batinu istovremeno. I od batina je da nase komunalno 
druStvo, odnosno ova druga komunalna drustva. Ja sam rekao Sto to znaci ventil zatvoriti i 
plombirati, sad nema vode, to je protuustavno. Ne mozete mi zabraniti ljudima vodu. Da li ce 
to raditi Rad Dmis ili netko drugi u tome je druga' stvar. Tijekom ove kalendarske godine nece 
imati dopusnicu da se mogu baviti vodoopskrbom^ Bilo kako bilo, spomenuo si na tom 
sastanku da osim potpunog pripajanja postoji mogucnost nepotpunog pripajanja i to je bas 
ovaj gore covjek koji je bio na sastanku ispred Hrvatskih voda koji bi trebao doci na nasu 
tematsku sjednicu spomenuo ja sam malo listao ovaj zakon. Moram priznati da nisam pravnik, 
ali nisam ni u zakonu. Nas model nepotpunog pripajanja vjerovatno pravnog kao takav, a 
kategorija postoji. Ali njega cemo pozvati i ja vjerujem da bi vec iduci tjedan, naravno tu 
cemo se jos usuglasiti, mogli imati ovu tematsku sjednicu na kojoj bi trebali dati odgovore na 
sva ona pitanja koja mene na neki nacin muce, ali i sve vas oko ovog procesa pripajanja. No 
tu se jos prijeti, nece se moci povuci sredstva iz ovoga nece moci iz onoga, sve je moguce. 
Prije nego Sto smo otiSli, ja sam pitao, Cetrdeset jedno vodoopskrbno podrucje koliko ih je do 
sadapripajanje napravilo devet, s obzirom da su oni rekli daje to kraj godine kad treba u tu 
pricu ici a s nekakvom mogucnoScu produzetka joS 3 mjeseca u iducoj godini, meni se ucinilo 
daje malo tih tvrtki koje su se pripojile vecoj komunalnoj vodoopskrbnoj tvrtci. Pa ne znam, 
evo gospodine Jakelic da vi neSto nadopunite, ako mislite, mozda sam ja nesto i preskocio. 
Evo bit cemo, nadam se bolje informirani nakon te tematske sjednice. JoS jednom tvrdim da 
nasa tvrtka koliko god bila mala nije gubitaS, ima svoje vodocrpiliSte, probleme je lakSe 
rjesavati kad si mali, a ne dio velikog sustava jer moramo razumjeti da ta tvrtka vodovod 
Sibenik pa ako joS i Knin u konacnici spoji s njom, gospodari za 19 jedinica lokalne 
samouprave Sto nije baS ni malo ali vidjet cemo.
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Vlatka Duilo: Vezano uz ovaj va§ treci odgovor gospodine gradonadelnide. Mislim da 
svi dekaju zadnji das, valjda se nitko nebi odrekao svoje imovine. u korist nekog drugog 
trgovadkog druStva i pretpostavljam da se nadaju da ce se dogoditi ne§to §ta u konadnici da 
moZda i nece se morati pripojit, mislim da su to nekakve kalkulacije dal de to biti tako ili ne, 
to ce pokazat vrijeme zato je dobro da mi ne zurimo. Na§a tvrtka je mala, ali mislim da smo 
mi Sto se tide vodoopskrbe mozda i jedina od jedinica lokalne samouprave koja je najvi§e 
napredovala po tom pitanju. Na sam podatak da na§ih 98, 99% kucanstava spojeno na 
vodoopskrbni sustav rjeSava puno razvijenije sredine. Mislim da evo, ja bi pohvalila i 
direktora Davora Jakelida. jer on je tu dao svoj doprinos i vezano za izgradnju i prodiScivada i 
mnogih drugih projekata koji su razvijeni u Gradu DmiSu. Donosis odluke u svojoj kudi kad 
se bori§ za za svoj interes. To su sasvim dvije razlidite stvari i ja mislim da mi dekamo 
jednostavno. No 5 do 12 zakonska je obaveza. Meni je to jasno ako ne budemo imali izbora 
da demo morati donijeti tu odluku, ali je dobro da ne zurimo s njom. Hvala.

Tomislav Dzelalija: Zakljudujem aktualni sat, prelazimo na plan dnevnog reda sa 
dvije todke.

Dopuna dnevnog reda je usvojena sa

12 (dvanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVAtA
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prihvaCa

1. Prijedlog odluke o donoSenju polugodiSnjeg IzvjeStaja o izvrSenju Proraduna Grada 
DmiSa za razdoblje sijedanj-lipanj 2024 godine.-predlagatelj: Gradonadelnik

2. Prijedlog zakljudka o donoSenju Procjene ugrozenosti od po2ara i tehnoloSkih 
eksplozija za Grad Dmi§- predlagateljm: Gradonadelnik,

o donoSenju plana zaStite od pofcara za Grad Dmi§- 
predlagatelj:Gradonadelnik,

4. Prijedlog odluke o orijenosu prava vlasniStva nekretnina dest.zem. 1863/448, 
2013/377,2013/380 sve k.o. Dmis s imena Grada DmiSa na ime Republike Hrvatske, 
s pravom upravljanja Zupanijske uprave za ceste na podrudju Sibensko kninske 
zupanije-predlagatelj: Gradonadelnik,

5. Prijedlog II Izmjene i dopune Odluke o priznanjima Grada DmiSa- predlagatelj 
Komisija za statut, Poslovnik i propise,

6. Prijedlog rjeSenja o izmjeni i dopuni RjeSenja o izboru Komsije za financije i Proradun- 
predlagatelj: Komisija za izbor i imenovanje,

7. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonadelniku za sklapanje i potpis Ugovora 
o sufinanciranju djelatnosti labaratorijske dijagnostike u labaratoriju u DmiSu u sklopu 
Dom zdravlja Sibensko kninske Supanije za 2024.godinu-predlagatelj: Gradonadelnik
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Josip Begonja: Zahvaljujem predsjednice, prije nego Sto gospoda Sucic i obrazlozi 
ovogodisnje izvjesce, samo sam htio da se ne bi stvorila kriva slika. Nairne, mi smo ako se 
sjecate na zadnjoj ili prezadnjoj sjednici gradskog vijeca, imali godiSnje izvjesce o izvrsenju 
proracuna za pro§lu godinu i ono je zavrseno sa prenesenim viskom u 2024. od 659.000,00 eura 
za prvih 6 mjeseci ove godine 59.000,00 eura viska. Zasto viska? Zato sto smo radili Odredene 
radove uz komunalne infrastrukture koji su placeni kroz 7 mjesec, dakle prije godisnjih odmdra, 
a neki su placeni-tek ovih ovih dana, tako da taj visak defakto u jednom vremenu nastaj£ i 
prenosi ga se u tijeku te godine cijeli nastavi realizacija, ali ne u okviru polugodisnjih izvjesca. 
Ono sto cete takoder vidjeti ovdje, a to su pomoci iz inozemstva i od subjekata unutar opceg 
proracuna planirana su bila sredstva iz MPOO centar za starije osobe sto nije islo u realizaciju, 
ali smo ostvarili. Ovih 1 mil. i 400 tisucaC to vam je iznos sredstava za projekt zazeli gdje smo 
dobili odredenu razinu predujma za realizaciju tog projekta. Prvo polugodiste zavrsavamo u 
punom knjigovodstvenom smislu sto ce biti do kraja godine, s obzirom da nam rashodi, 
pogotovo rashodi koji su pred nama, povecanje placa zaposlenika vatrogasnih postrojbi to je 
nekih cirka 20-ak % u odnosu na ono sto smo dosad znamo da smo stit. Skolskog odgoja nije 
odmah u trecem mjesecu, odnosno nije u cetvrtom. Za 3 je bilo u petom akumulirano za 2 
mjeseca, tako da je to dijelom uslo, a to je 37,38 000 vise nego sto smo planirali. To se ide na 
teret rashoda koji koji su ovdje iskazane.

Ivana Sucic: Dobra vecer svima. Dakle 1. je polugodiSnji Izvjestaj o izvrsenju 
Proracuna grada DmiSa za razdoblje od 1. sijecnja do 30.og lipnja 2024 godine. Sukladno 
clanku 89. Zakona o proracunu i pravilniku o polugodisnjem i godisnjem izvjestaju o izvrSenju 
proracuna, dakle obvezni smo izraditi polugodisnje Izvjesce i podnijeti obveza gradonacelnika 
dakle, kao izvrsnog tijela je da podnese Gradskom vijecu, odnosno predstavnickom tijelu na 
donosenje do 30-og rujna tekuce godine. Prihodi poslovanja i prihodi od prodaje nefinancijske 
imovine za prvo polugodiste 2024. godine ostvareni su u ukupnom iznosu od 2 919.0000,00

12 (dvanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

8. Prijedlog odluke o produzenju obuhvata postojece „Ulice Put Kaluna“ u naselju Dmis- 
predlagatelj: Komisija za imenovanje ulica i trgova na podrucju Grada Dmisa,

9. Prijedlog odluke o usvajanju Izvjesca o provedbi Plana upravljanja imovinom 
vlasnistvu Grada DmiSa za 2023. godinu- predlagatelj: Gradonacelnik,

10. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grad DmiSa za pokr4etanje 
postupaka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi usluge implementacije 
geoinformacijskog (webGIS) programskog sustava za digitalizaciju upravljanja 
prostomim podatcima-predlagatelj: Gradonadelnik,

11. Izvjesce o pokroviteljstvu-predlagatelj : Predsjednik Gradskog vijeca,
12. Prijedlog Odluke o sanaciji neaktivnih ekspolatacijskih polja mineralnih sirovina bez 

ekspolatacije mineralnih sirovina-predlagatelj: Gradonacelnik.
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eura a rashodi poslovanja u iznosu od 2 761.000,00 eura, a izdaci za financijsku imovinu i 
otplatu zajmova izvrseni su u iznosu od 98.462,00 eura. Sto se tice prihoda, dakle, znacajni su 
prihodi od poreza koji su ostvareni u odnosu na planu u postotku od 51.26%, zatim pomoci iz 
inozemstva i od subjekata unutar opceg proracuna u iznosu od 1,000,470 s 75% 36.33%, te 
prihodi od upravnih i administrativnih pristojbi u iznosu od 288.000,00 eura, odnosno 32.45 
posto. Sto se tice prihoda pomoci iz inozemstva i od subjekata unutar opceg proraduna koji su 
ostvareni u iznosu od 1.475.000,00 eura, odnosno 36.33 posto u odnosu na plan, kao sto je 
rekao gradonacelnik, dakle, odredeni prihodi koji se ticu prvenstveno realizacije projekta 
izgradnja centra za starije osobe u gradu Dmisu nisu realizirani s obzirom da jos uvijek nismo 
sklopili ugovor ovo izgradnji, a ovi prihodi se odnose, dakle, najvazniji su 407.000,00 eura za 
fiskalno izravnanje, zatim 165.708 eura za fiskalnu odrzivost djecjih vrtica, 158.165,00 eura za 
decentraliziranu funkciju vatrogastva, zatim 53.260,00 eura iz sredstava fonda za zastitu okolisa 
za program odvojenog sakupljanja komunalnog otpada. Zatim, sto se tice prijenosa eu 
sredstava, ostvarili smo prihode u iznosu od 95.560,00 eura iz sredstava nacionalnog programa 
za oporavak i otpomost za sanaciju zgrada za sanaciju zgrade javne namjene, odnosno projekt 
adaptacije opremanja prostora u Djedjem vrticu Dmis ciji je, dakle nositelj bio Grad Dmis, a 
partner Djecji vrtic Dmis, zatim 297.000,00 eura iz sredstava eu i sredstava europskog fonda 
europskog socijalnog fonda, a za projekt s vama smo pomoc starijim osobama i osoba sa 
invaliditetom, odnosno projekt zazeli 59.890,00 eura iz sredisnjeg drzavnog ureda za 
demografiju i mlade, odnosno europskog socijalnog fonda, za projekt produzenog boravka 
djece predskolskog uzrasta diji je nositelj bio Djecji vrtic Dmis. Rashodi su realizirani u iznosu 
od 2.761 0000,00 eur, sto je 26.66% u odnosu na plan. Najznacajniji rashodi su rashodi za 
zaposlene koji su izvrseni u iznosu od 1.411,000 eura, sto je 55.54% u odnosu na plan. 
Materijalni rashodi su ostvareni u iznosu od 790.000,00 eura, sto je 35.12% u odnosu na plan. 
Ostali rashodi koji se odnose na donacije u novcu, udrugama gradana, politickim strankama i 
slidno ostvarene su u iznosu od 90.000,00 eura. Rashodi za nabavu proizvedene dugotrajne 
imovine izvrseni su u iznosu od 310.000 eura, a odnose se, dakle na rashode programa gradnje 
u iznosu od 247.000,00 eura, nabavku racunalne opreme uredske opreme u iznosu od 40.000,00 
ecra, zatim opreme u vrtu i Djecjem vrticu Dmis 17.000,00 eura, narodnoj knjiznici 5.000,00 
eura i slicno. Sto se tice realizacije tekuce pricuve, ona je realizirana u iznosu od 4.605,00 eura 
u prvom polugodistu sto se tice izvjesca o zaduzivanju, dakle, u ovom obracunskom razdoblju 
nisu ostvareni primici od financijske imovine i zaduzivanja, a izdaci za otplatu po dugorocnom 
zaduzenju realizirani su u iznosu od 98.000,00 eura. Odnosi se, dakle, na otplatu dugorocnog 
kredita koji je Grad Dmis sklopio sa zagrebadkom bankom. I stanje obveza po dugorocnom 
kreditu prema zagrebackoj banci na dan 30.06.2024. godine iznose 205.000,00 eura. Takoder, 
sto se tice izvjestaja izvjesca o danim jamstvima i placanja po protestiranim jamstvima u ovom 
razdoblju nije bilo aktivnih jamstava.

Vlatka Duilo: Ja bih zapravo, gospodine gradonacelnice ono pitanje vezano za Dom za 
starije osobe s obzirom da je procelnica spomenula da je to glavni razlog, jel nismo potpisali 
ugovor.

Josip Begonja: Zahvaljujem samo u onom obimu u kojem jos je postupak tek zapoceo 
prosli tjedan. U petak su otvorene ponude, imamo dvije ponude da ne govorim tko je dao i koje 
iznose samo je jedna od tih ponuda bila znacajno manja od one koja je bila najniza. Na prvom 
javnom pozivu, dakle, predstoji razgovor i bilo je nekih naznaka nakon pregleda tih ponovno 
formalno pravno. Je li ovaj? Da li su ispravne te ponude, dal ima negdje matematickih gresaka 
ili ne predstoje razgovori u nadleznom ministarstvu? Negdje tamo, krajem sedmog mjeseca, 
prije nego smo donijeli odluku o ponistenju javnog natjecaja da bi vlada mogla izdvojiti ovu 
razliku koja je nama nedostaje istina Bog vjerovalo se da ce taj iznos biti malo nizi, malo vise



AD-2/

AD-3/

\r

AD-4/

8

Marija Lovric: Ukratko upoznaje nazocne sa Prijedlogom zakljucka o donosenju 
Procjene ugrozenosti od pozara i tehnoloskih eksplozija za Grad Dmisa.

Bez primjedbi, Prijedlogom zakljucka o donosenju Procjene ugrozenosti od 
pozara i tehnoloskih eksplozija za Grad Drnis , usvaja se sa

Bez primjedbi, Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasnistva nekretnina cestzem. 
1863/448, 2013/377,2013/380 sve k.o. Drnis s imena Grada Drnisa na ime Republike 
Hrvatske, s pravom upravljanja Zupanijske uprave za ceste na podrucju Sibensko 
kninske zupanije, usvaja se sa

12(dvanaest) glasova ZA 
te se vecinom glasova 

PRIHVACA

12 (dvanaest) glasova ZA, 
te se vecinom glasova 

PRIHVACA

10 (deset) glasova ZA, 
2 (dva) SUZDRZAN 
te se vecinom glasova 

PRIHVACA

12(dvanaest) glasova ZA 
te se vecinom glasova 

PRIHVACA

nego sto je, ali vidjet cu imam razgovore sa ministrom Pileticem na tu temu. Mislim da je u 
pitanju zupanija. Pricam ti pricu nema, kaze se. Kao da pripadam drugoj zupaniji. Negdje 
2.250.000,00 eura bi trebalo osigurati kroz 2025. godinu te isto toliko kroz 2026. godinu da bi 
se zatvorila financijska konstrukcija.

Josip Begonja: Ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom zakljucka o donosenju plana 
zastite od pozara za Grad DmiSa.

Bez primjedbi, Prijedlog zakljucka o donosenju plana zastite od pozara za Grad
Drnisa, usvaja se sa

Marija Lovric: Ukratko upoznaje nazocne prijedlogom odluke o prijenosu prava 
vlasniStva nekretnina cest.zem. 1863/448, 2013/377,2013/380 sve k.o. Drnis s imena Grada 
Dmisa na ime Republike Hrvatske, s pravom upravljanja Zupanijske uprave za ceste na 
podrucju Sibensko kninske zupanije.



■i

AD-5/

AD-6/

AD-7/

9

Bez primjedbi, Prijedlogom rjeSenja o izmjeni i dopuni Rjesenja o izboru Komsije 
za financije i Proracun-predlagatelj: Komisija za izbor i imenovanje , usvaja se sa

Marija Lovrid: Ukratko upoznaje nazoCne Prijedlogom II Izmjene i dopune Odluke o 
priznanjima Grada DmiSa- predlagatelj Komisija za statut, Poslovnik i propise.

Bez primjedbi, Prijedlog II Izmjene i dopune Odluke o priznanjima Grada 
Drnisa- predlagatelj Komisija za statut, Poslovnik i propise, usvaja se sa

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradona€elniku za sklapanje i potpis 
Ugovora o sufinanciranju djelatnosti labaratorijske dijagnostike u labaratoriju u DrniSu 
u sklopu Dom zdravlja Sibensko kninske zupanije za 2024.godinu, usvaja se sa

Ante Pleadin: Ukratko upoznaje nazodne sa Prijedlogom rjeSenja o izmjeni i dopuni 
RjeSenja o izboru Komsije za financije i ProraCun-predlagatelj: Komisija za izbor i imenovanje.

12 (dvanaest) glasova ZA, 
te se vedinom glasova 

PRIHVACA

12(dvanaest) glasova ZA, 
te se velinom glasova 

PRIHVACA

12(dvanaest) glasova ZA, 
te se velinom glasova 

PRIHVACA

Josip Begonja: Ukratko upoznaje nazodne sa prijedlogom Odluke o davanju suglasnosti 
Gradonadelniku za sklapanje i potpis Ugovora o sufinanciranju djelatnosti labaratorijske 
dijagnostike u labaratoriju u DmiSu u sklopu Dom zdravlja Sibensko kninske zupanije za 
2024.godinu.
Vlatka Duilo: Evo gospodine Gradonadelnide, predsjednice Gradskog vijeda. I ja Vas molim 
da, ozbiljno pitanje laboratorija stavite negdje u svoje prioritete i sve ono §to mi od Strane 
gradske uprave kao gradskog vijeca i likovi kao predstavnici izvrSne i predstavnidke vlasti 
mozemo pa ako je potrebno i sufinancirati placu ukoliko stan nije dovoljan za in^enjera 
medicinske biokemije i on nam je potreban. Bez njega nema laboratorija, nedemo imati on 
automatizmom. Znadi onaj das kad sadagnja inzinjerica koja radi gore 1 dana ce prestati raditi, 
ali. Dakle da radimo na tome sustavno. Evo toliko. NiSta.
Josip Begonja: Ukratko odgovara, daje obrazlozenje.
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Marija Lovric: Ukratko upoznaje nazocne Prijedlogom odluke o produzenju 
obuhvata postojece „Ulice Put Kaluna“ u naselju Dmis-predlagatelj: Komisija za imenovanje 
ulica i trgova na podrucju Grada Dmisa.

Bez primjedbi, Prijedlog odluke o usvajanju Izvjesca o provedbi Plana 
upravljanja imovinom u vlasnistvu Grada Drnisa za 2023. godinu- predlagatelj , usvaja 
se sa

Ivana Sucic- Ukratko upoznaje nazocne sa Prijedlogom Odluke o davanju suglasnosti 
Gradonacelniku Grad Dmisa za pokr4etanje postupaka javne nabave i sklapanje ugovora o 
nabavi usluge implementacije geoinformacijskog (webGIS) programskog sustava za 
digitalizaciju upravljanja prostomim podatcima.

Bez primjedbi, Prijedlogom Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grad 
Drnisa za pokretanje postupaka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi usluge 
implementacije geoinformacijskog (webGIS) programskog sustava za digitalizaciju 
upravljanja prostomim podatcima , usvaja se sa

12 (dvanaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

12 (dvanaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

12 (dvanaest) glasova ZA, 
te se vecinom glasova 

PRIHVACA

Bez primjedbi, Prijedlog odluke o produzenju obuhvata postojece „Ulice Put 
Kaluna“ u naselju Drnis-predlagatelj: Komisija za imenovanje ulica i trgova na 
podrucju Grada Drnisa,

usvaja se sa

Marija Lovric: Ukratko upoznaje nazocne s Prijedlogom odluke o usvajanju Izvjesca 
o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasnistvu Grada Dmisa za 2023. godinu- 
predlagatelj.
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Tomislav Dzelalija: Ukratko upoznaje nazodne s IzvjeSdem o pokroviteljstvima.

Bez primjedbi. IzvjeSde o pokroviteljstvima.

AD-12/

Josip Begonja: Obrazlozio.

Predsjednik vijeca zakljufcuje rad sjednice.

Sjednica zavrSila sa radom u 20,10 sati.

■■ J IK:Zapisnidar: • P

Dzelalija, dipl.ing.TomislKarmen
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Josip Begonja: Ukratko upoznaje nazodne sa Prijedlogom Odluke o sanaciji neaktivnih 
ekspolatacijskih polja mineralnih sirovina bez ekspolatacije mineralnih sirovina.

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o sanaciji neaktivnih ekspolatacijskih polja mineralnih 
sirovina bez ekspolatacije mineralnih sirovina, usvaja se sa

12(dvanaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVA^A
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